



Referat fra bestyrelsesmøde i Team Vest Håndbold den 5/12 2021 kl. 16.00 Teamsmøde (mødet dækker både nov. og dec. 21)

Deltagere: Jørgen Gammelgaard, Marie Lydicksen, Charlotte Møller, Iben Hansen, Kasper Thorlund, Mette Plauborg, Julie Thorlund og Anne Thude (ref).

Afbud: Peter Nielsen

1. Sponsorarrangement

- Udsættes til marts-april 2022 grundet nuværende corona situation
- Forslag til arrangement:
 - Caroline Kakooza (pris 16.000 + transport)
 - Rasmus tantholdt
 - Eske Villerslev
 - Karen Marie Lillelund
 - Håndbold kamp i enten Skjern eller Team Esbjerg
- ALLE skal ligge hovederne i blød ift. forslag til kunstnere eller kampe.
- Det skal besluttes på mødet i januar hvilken vej vi går, så det kan planlægges i god tid + tid til at reklamere for arrangementet.
- Der skal laves nyhedsbrev som sendes til sponsorerne, så de ved at vi har noget i støbeskeen (Mette laver udkast).

2. Julegaver til trænere under 18 år

- Det drejer sig om:
 - Sine og Oliver Møller – U9
 - Amalie og Signe Justesen – Trille trolle
 - Freya og Rasmus – U11 Piger.
- Det aftales at de skal have gavekort til biografen – Mette leger julemand til hjemmestævne den 11/12.

3. Opstart kommende sæson: trænere og holdoverblik

- Holdansvarlige spørger trænere hvilke tanker de gør sig om kommende sæson – kan evt. gøres den 11/12 hvor en stor del af trænere er

tilstede.

- I januar laver vi holdoversigt, hvor vi kigger på trænere samt hvilke hold vi har i den kommende sæson osv.

4. Evt.

- U13 piger skal lave indløb i Skjern torsdag den 9/12 – Kasper og Anne samler trådene.
- Vi skal have planlagt trænerkursus med Jan Poulsen
Det er for alle trænere. Der er både en teoretisk del og en praktisk del, hvor der skal anvendes spillere som kaniner (varighed 3-4 timer).
Evt. en fredag i januar, hvor der evt. kan startes med en sandwich kl. 17:30. Kasper spørger Jan hvornår han kan.
- Ift. planlægning af turneringen efter jul – så er der et ønske om hjemmestævne hvor alle hold spiller samme dag.
Marie tager det med til planlægning af turneringen ved Preben.
- Drøftelse af vedligehold af hallen i Billum – er det noget vi skal kigge ind i? evt. fælles front fra alle som anvender hallen.
Drøftes videre til januar.

5. Næste møde

Torsdag den 6. januar kl. 19 i Sportspark Blåvandshuk